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2 INFORMACIÓ

     Telèfons útils
Ajuntament (oficines) 93 540 93 50
Avaries FECSA 900 74 74 74
Avaries Hidroelèctrica 93 796 02 00
Avaries d'aigua SOREA 904 100 000
Avaries Gas 900 39 40 41
Bombers Badalona 93 388 08 80
Casa Rectoral 93 555 30 91
Casa Cultura La Unió 93 540 12 63
Casal d'Avis 93 540 01 68
Casal de Joves 93 555 36 13
Centre d'Assistència primària 93 555 70 61
Col.legi El Cim 93 540 90 46
Consultori Municipal 93 540 12 03
Creu Roja (El Masnou) 93 555 21 21
Doctor Mariano 93 555 30 67
Farmàcia 93 555 38 18
Guàrdia Civil (El Masnou) 93 555 02 53
Mercat Municipal 93 555 58 42
Piscines Municipals 93 540 25 61
Policia Local 666 53 58 58

666 59 67 42
Poliesportiu 93 540 51 51
Servei Local d’Ocupació 93 540 61 77
Serveis Municipals 93 555 62 25
Serveis Socials 93 540 12 03
Taxis
Miguel Ángel Morón 670 22 58 12
Joan Oliveras 659 59 81 11

607 49 81 11
Manel Llaberia 670 25 47 29

     Servei Farmacèutic
TEIÀ
J. MUÑOZ
Passeig de la Riera, 130 -  Tel. 93 555 35 18
EL MASNOU
AYMAR (Maricel)
Almeria, 8 - Tel. 93 555 03 81
BARBERAN
J. Llimona, 22 - Tel. 93 555 08 55
FÀBREGAS
Navarra, 69 - Tel. 93 555 19 79
VIAYNA-CARDONA
Prat de la Riba, 23 - Tel.935550403

INFORMACIÓ FARMÀCIES DE GUÀRDIA:
Tels. 93 555 33  08 - 93 555 04 03

Horaris de visita Alcaldia i Regidories
Alcalde-President (CIU) Joan Castan i Peyron

Hores convingudes
Regidor de Cultura, Joan Botey i Casals
Turisme i Consum (CIU) dilluns d’11 h a 13 h

hores covingudes
Regidora d’Hisenda i Transports (PP) Mercedes Pérez González

Hores convingudes
Regidora d’Ensenyament, Joventut, Elena Ros i Peralta
Governació i Esports (CIU) de dilluns a divendres

hores concertades
Regidor de Sanitat, B. Social Antoni Brincau Sabatés
i Treball (CIU) Hores convingudes
Regidora d’Urbanisme, Obres, Serveis Isabel Montoliu Cayuela
i Medi Ambient (CIU) Hores convingudes
Regidor i portaveu (ERC) Andreu Bosch Rodoreda

Hores concertades
Regidor (ERC) Agustin Barbolla Rodriguez

divendres de 15 h a 17 h
Hores convingudes

Regidor (ERC) Albert Gallés Villaplana
Hores convingudes

Regidor i portaveu (PSC) Joan A. Martinez Manso
Hores convingudes

Regidor (PSC) Josep M. Gallés i Cólera
Hores convingudes

Per sol.licitar hora truqueu al telèfon 93 540 93 50 (Ajuntament)

Informació

Edita Ajuntament de Teià. Pere Noguera,
12. Telèfon 93 540 93 50. FAX 93 540 93
52. E mail ajunta@teia.net. Dipòsit
legal B-37471.1983. Impressió JMG
arts Gràfiques. Disseny i Maquetació
Jordi Badia. Teià, abril 2003.

Relació de naixements inscrits
Daniela Fernández Sabatell 16-02-2003

Samuel Marcual Medina 05-03-2003

Tess-Jana Torralba Dreger 14-03-2003

Artur Miralles Del Pinto 29-03-2003

Andreu Andiñach Campano 01-04-2003

Mariona Adarve Escofet 09-04-2003

Arlet Pascual Montero 13-04-2003

Eva Rigola Baeza 25-04-2003

Relació d’inhumacions
Carmen Serret Vicent 29-01-2003 73 anys

Antonio Fuentes Herrando 09-02-2003 76 anys

María Sánchez Carrasco 18-02-2003 92 anys

Luisa Lara Duran 12-03-2003 79 anys

Ricard Escofet Pérez 25-03-2003 66 anys

Jeanne Kuller Blankenstijn 03-04-2003 57 anys

Joaquim Magem Olivé 07-04-2003 81 anys

Jaume Lladó Casals 07-04-2003 51 anys
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Tornen les caramelles a
Teià de la mà del Cor de
Caramelles de la Flor de
la Palma

CULTURA 3

El Cor de Caramelles de la Palma

va tornar a sortir al carrer com ja és

habitual a la nit de Pasqua per can-

tar el seu repertori tot repassant te-

mes que durant l’any han anat

succeint.

D’entre els temes dels seu

«poupurri» de cançons cal destacar

que amb un to humorístic es va

repassar des de l’enfonsament del

famós Prestige fins a les properes

eleccions municipals, passant per

les derrotes del Barça, els

esdeveniments de l’Illa del Perejil,

el tren d’alta velocitat i l’ampliació

del cementiri.

El cor va començar a cantar als

baixos de l’Ajuntament com cada

any on després es van afegir les

follies, cançons dedicades a algú en

concret.

Aquest any però, les caramelles van

tenir un to amarg degut a la mort de

Joana Solà i Targarona, dona de

Joaquim Botey, acordionista del Cor

i mare de Josep Botey, component

d’aquest grup.

El grup, quan es dirigia a cantar a la

seva seu principal, La Palma,  va

decidir per unanimitat de no seguir

el  seu repertor i  per tal  de

solidaritzar-se amb els seus dos

companys després de tan sentida

pèrdua i va realitzar un minut de

silenci en memòria de la dona i mare

dels dos cantants.

A l’endemà es va continuar amb el

programa de cançons actuant pel

poble, al parc Can Godó. El temps

no va acompanyar i va ploure durant

un moment. Tot i això, ni el cor ni el

públic es van moure del lloc on eren.

Per acabar i com ja és habitual, es

va finalitzar, després d’algunes

actuacions a diferents cases

particulars, al Cafè de Baix, on el

Cor s’acomiadava fins l’any vinent.

Trenta han estat els components

que han format el cor de caramelles

d’enguany, trenta persones que

lluiten perquè aquesta tradició es

mantingui per molts anys.

Com deia una lletra d’un «poupourri»:

«La solució, vulguis o no, és la rialla

i la cançó».

Els llibres amb les cançons de

caramelles d’aquest any són a la

venda a la llibreria Can Ferran per a

tots aquel ls qui hi  est iguin

interessats.



Antoni Batllori i Jofré, l’últim
dibuixant noucentista

Com bé recordarem els

teianencs en el Butlletí

Municipal num. 71

deixàvem constància de

la mort del nostre

convi latà Sr. Antoni

Batllori i Jofre, l’últim

dibuixant noucentista.

El Sr. Batl lor i  havia

treballat per diferents re-

vistes i publicacions com

el Patufet,  el  TBO,

Esquitx etc. per Teià

havia fet programes,

fel ic i tacions i  havia

dibuixat entre altres co-

ses els quatre

evangelistes del finestral

de la façana principal de l’església.

El Sr. Batllori tenia clar des de feia temps i així ho ma-

nifestar às seus familiars el desig de deixar el seu

p a t r i m o n i

artíst ic a la

Vila de Teià, a

la qual es

sentia molt

vinculat.  I

entenent molt

bé aquest

desig, tant la

seva esposa

la Sra. Teresa

Obiols, com el

seu fi l l Toni,

des del primer

moment varen

mostrar gran

ANTONI BATLLORI EN EL SEU ESTUDI

interès per dur a terme aquesta donació a la nostra

població.

Després de diferents contactes amb la família i

considerant des del primer moment per part de

l’Ajuntament que l’esmentada donació seria molt

important per al poble, es va començar a posar fil a

l’agulla fent un inventari i valoració per part de perso-

nes enteses de tot el llegat. Una vegada acabat aquest

inventari fou lliurat a l’Ajuntament i el passat dia 4 d’abril

de 2003, es va signar una contracte de sessió gratuïta

de la col·lecció Antoni Batllori.

En aquest moment s’està adequant una habitació dels

dalts del nou Casal d’Avis, on quedarà instal·lat l’estudi

museu Batllori, tal i com el tenia al carrer Casp de Bar-

celona.

Més endavant posarem en coneixement del veïns la

forma de poder visitar-lo i també altres activitats

relacionades amb aquesta donació que ja es preveuen

en l’esmentada contracta.ENTRADA DE TEIÀ AMB LA CREU DE
TERME, PER ANTONI BATLLORI

4 CULTURA



El passat dia 7 d’abril ens va deixar

el nostre veí el Sr. Joaquim Magem

i Olivé, en Quimet com tots el

coneixíem. En Quimet va néixer a

Teià el dia 11 de novembre de 1921,

fill de Fernando i Josefa, a casa seva

tenien taller de fusteria.

En Quimet fou un gran enamorat del

teatre de la poesia, de la música

clàssica i sobretot de la fotografia.

Tot i que molts anys va fer de

“recader” entre Barcelona i Teià, al

final es va dedicar més a la fotografia

professional. De fet va ser un gran

amant de la cultura en general.

Ell va començar fent-se soci d’una

Societat de Barcelona que es dia

Amics de l’Art, on recitava i feia

teatre. A Teià també havia estat ac-

tor del Grup local. En un homenatge

que li varen fer els Amics de l’Art, li

regalaren un camera fotogràfica, i

així va començar la seva afecció a

la fotografia.

El Quimet va ser un assidu espec-

tador del Gran Teatre de Liceu, i

d’aquí va passar a ser fotògraf de

Ràdio Nacional de Espanya, i d’allí

en un programa dedicat a l’Opera

organitzat pel Club Polímia del qual

també era soci, en aquest Club va

tenir l’oportunitat de conèixer i a la

vegada fotograf iar els mil lors

cantants d’òpera com Placido Do-

mingo, Josep Carreras, Montserrat

Caballé etc. fins i tot la Tabaldi.

Total que en Quimet amb els anys

va aconseguir fer-se

amb un patr imoni

gràfic molt interessant,

que ell estimava amb

tot el cor.

Com tothom sap ell era

solter i  no tenia

descendència, per la

qual cosa el seu desig

referent a aquest

patrimoni fou sempre

deixar-ho al poble de

Teià, per aquest motiu

el dia 8 de maig de

l’any 2000, mitjançant

testament legal deixa

Mor als 81 anys Joaquim Magem, gran
amant de l’art i de la fotografia
Magem deixa els seus béns a l’Ajuntament de Teià en
agraïment a l’ajut prestat

classificació d’aquest llegat.

A la vegada volem fer públic el

nostra agraïment i el de la població

de la donació d’aquests béns, que

ben segur seran molt interessants

per a la història cultural del nostre

poble.

La idea de la regidoria de Cultura

d’aquest Ajuntament, és proporcio-

nar un espai per poder instal·lar

l’estudi fotogràfic i material d’arxiu

que el l  guardava (fotograf ies

diverses) que en principi seria una

habitació a sobre del Casal d’Avis a

prop de l’estudi Museu A. Batllori.

EN JOAQUIM MAGEM OLIVÉ

els seus béns per després de la seva

mort com a hereu universal a

l’Ajuntament de Teià.

Afegint a la segona clàusula que vol

agrair a l’Ajuntament l’ajut prestat en

els seus últims anys de la seva vida,

donant-li una qualitat desitjable per

a qualsevol persona i és per això que

diu el fa el seu hereu, i acaba

expressant el desig, que

l’Ajuntament faci públic de la mane-

ra que cregui oportú, aquest

agraïment.

Des d’aquí, doncs volem expressar

el nostre condol als seus familiars

més propis com és la família Olivé.

També volem posar de manifest les

facilitats tant d’aquesta família com

de la propietària de la finca per po-

der portar a terme aquest

ajuntament, el  trasl lat i  la
CULTURA 5
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comença la festa!!! Amb l’actuació

de Manel Gallego en un set exclusiu:

“The house Tendences” i  més

endavant tindrem...

10 de maig: Analhard i Narcís Perich

24 de maig: Sessió de música

electrònica

6 de juny: Nostrasladamus i

Releasing hate

21 de juny: típica Reacció i Lip Zink

I a més a més amb entrada lliure i

preu especial de bar si disposeu del

carnet ASAC!!! Ja ho sabeu no us

ho podeu deixar perdre perquè

podreu gaudir de la millor música que

s’ha fet mai al nostre poble!!!

Diferents estils, diferents grups... ja

ho veieu per a tots els gustos!!!

Aquest projecte ve conduït per

Regidoria de Joventut i a més a més,

per l’entusiasme d’alguns músics

que han anat mostrant al llarg de la

preparació de la Roda, ja que, sense

ells, de ben segur que no s’hagués

pogut t i rar endavant aquest

muntatge. També volem agrair a la

Junta de la Palma per cedir-nos el

teatre, ja que és un excel·lent espai

per a poder realitzar les nostres

actuacions.

Properament el
teu carnet i amb
catàleg
informatiu

Des de fa uns mesos que el Casal

de Joves ASAC està prenent les

dades de molts joves de Teià amb

l’interès de fer-se el carnet de

l’ASAC, ja quasi un centenar!!! I és

que properament tindran el seu

carnet amb un munt d’avantatges per

ser joves i de Teià!!!! El carnet se’l

pot fer qualsevol jove que tingui en-

tre 13 i 30 anys i aquests són els

comerços col·laboradors:

Papereria-l l ibreria Can Ferran

Xocolat

Papereria-llibreria L’Illa del Paper

Bar la Piscina

Estètica Natural

Gemma

Estètica Anna

Merceria Olivé

Perruqueria Montse Anaya

Bar Enric

Perruqueria Elisabet Creus

Bar  la Palma

Perruqueria Jaume Riera

Antoni Pantalons

Vídeo Club Teià

Bar Casa Paco

Nou Vídeo

Gym Flama

Ja està en marxa la roda
de concerts de Teià 2003!!!

La Roda de concerts a Teià neix

amb la finalitat de promoure

diferents estils musicals amb

joves grups del poble i altres

convidats. L’objectiu principal és

promoure els grups de música

locals, fer-ne difusió i donar-los la

oportunitat de poder tocar al seu

poble.

6 JOVENTUT



Llaminadures Xups

Poliesportiu El Cim

Clínica Dental Teià

I Altres que s’afegeixin a última

hora...

I  a més a més, també podreu

comptar amb descompte amb la línia

d’autobusos Teià-Masnou/ Masnou-

Teià i  en les act ivi tats que

organitzem des del casal!!!

Només necessitem algunes dades

teves, una foto tamany carnet i 1

EURO.

També estem preparant un catàleg

de butxaca perquè puguis saber

quins seran els descomptes dels

que podràs disposar a les botigues i

comerços col.laboradors... ja queda

ben poc perquè surti a la llum tot

aquest entremat de descomptes i

bons preus per al jovent de Teià!!

NOMÉS HI FALTES TU!!!!

Activitats potents
al Casal de joves

Des de fa quasi un mes que al Ca-

sal de Joves ASAC s’està duent a

terme un curs de Hip-Hop, sí, sí!!!

Hip hop i la veritat és que té força

èxit, amb ritmes com el de l’Eminem

passem els divendres a la tarda de

17:15h a 18:15h amb molta marxa i

bon rotllo!!! Per què no t’apuntes??

Si tens el carnet del casal per

només 6 EUROS al mes podràs ve-

nir a gaudir d’aquest ritme tan ac-

tual i modern... ja ho saps.. encara

queden places per a tu!!!

El passat 11 d’abril vam organitzar

una sessió d’històries picants a

càrrec de Lapsus Espectacles i va

ser tot un èxit!!! Val a dir que la

preparació va ser molt encertada, el

casal semblava ben bé un raconet

privilegiat: tauletes amb les seves

respectives espelmes, còctels per

degustar... tot un luxe!!! I a més a

més, vam riure una bona estona amb

tot el conjunt d’històries que ens van

explicar, tot un show!!!

El dia 9 de maig a les 20:00h al Ca-

sal de Joves ASAC farem una

xerrada a càrrec d’un grup de

voluntaris de l’Associació d’Ajut Cívil

i a la Natura del Masnou que van

anar a Galícia a col·laborar amb la

neteja de la catàstrofe ocasionada

pel Prestige.

La xerrada té per títol: “Voluntaris,

100 dies després” i esperem que

vingui molta gent perquè valdrà la

pena reviure amb la nostra pell el

que el ls ens expl iquin com a

vivències pròpies.

Les nostres sessions de cine fòrum

segueixen marxant, cada cop amb

més participació, ja us avancem que

almenys dos cops al mes realitzem

una sessió de cine fòrum i les

pel.lícules les donem a escollir!! Si

tu també vols escol l i r  la teva

pel.lícula acosta’t al casal a dir la

teva!!

Tenim en projecte també, organitzar

una sortida al Nàutic del Masnou a

fer un bateig de mar, ja que, ens

ofereixen la possibilitat de passar un

matí al mar, gaudir de la natura i

experimentar la navegació que tant

agrada a tots plegats. Ben aviat,

més informació per a tots!!!

I què tal d’anar a fer una visita a

l’IMAX Port Vell? Doncs bé, si en

tens ganes i vols passar una tarda

de 3D o amb altres efectes vine a

apuntar-te al casal perquè ben aviat

sortirem cap allà...

CURS DE HIP-HOP AL CASAL DE JOVES

JOVENTUT 7



La invasió militar per part de les

autoanomenades forces aliades

(Estats Units, Gran Bretanya i

Espanya) ja és un fet. I mentre les

primeres bombes feien estralls en

terres iraquianes, les protestes con-

tra aquesta invasió van continuar amb

força arreu de Catalunya. Cal desta-

car aquí la consulta social Contra la

guerra, que també va tenir lloc a Teià.

Partint de la certesa que els governs

no demanaran mai a la població la

seva opinió sobre decisions com la

de participar en una guerra, des de la

Plataforma Aturem la Guerra es va

cridar a un procés d’auto-organització

social per fer possible una Consulta

que pretenia crear un espai per a

l’opinió, la informació, el debat i

l’acció.

La consulta a Teià

a la plaça del mercat. Durant els tres

dies que vam estar a la plaça no va

deixar de venir gent a donar la seva

opinió sobre aquesta guerra. La Con-

sulta ha estat un instrument perquè

la ciutadania expressi la seva voluntat

en forma de vot i en una urna.

Des de l’organització de la Consulta

estem molt contents de la participació

obtinguda, ja que els 654 vots recollits

suposen més d’un 10% de la població

de la vila. A més, és un fet també

remarcable que és la primera vegada

que un nombre tan gran d’entitats del

nostre poble s’uneixen per dur a terme

un projecte comú. Això suposa un

pas endavant cap a la creació d’un

teixit associatiu de Teià amb vida i

moviment.

El que s’ha volgut aconseguir amb la

Consulta és expressar, a través d’un

procés de democràcia participativa i

autogestionat pel mateix poble, que

no ens sentim representades ni

representats quan volen canviar sang

per petroli. Que no volem un món de

militars i banquers. I que com a

ciutadanes i ciutadans exigim partici-

par en les decisions, exigim el res-

pecte a l’opinió de la població.

I com a punt final, comentar que si la

guerra ha acabat o no, ara no està

gaire clar. El que sí és clar és que les

conseqüències d’aquests

bombardeigs indscriminats contra la

població seran llargues i deixaran

Entitats organitzadores:

Agrupament Escolta Mintaka, Esplai

Itaca, DANA, GRAMC, Dimonis, ADF,

AMPA, Societat la Flor de la Palma,

Colla Gegantera, Teià Futbol 5, Club

dòmino, Grup d’opinió Dones 21, i

altres persones a títol individual.

Volem agrair des d’aquí la

col·laboració del Casal d’avis i de

l’Agrícola de Teià, a més del suport i

col·laboració imprescindibles del Ca-

sal de Joves de Teià, ASAC.

Més informació:

www.consultaguerra.org

www.teia.net/consulta

Resultats de la Consulta Social
Contra la Guerra a Teià

Consulta social contra la guerra

Resultats de la consulta per preguntes Sí No Blanc 

1. Estàs d’acord amb l’atac militar contra l’Irac? 6 633 6 

2. Creus que el govern ha de convocar un referèndum vinculant 
abans d’implicar-nos en una guerra? 

595 32 18 

3. Creus que Aznar i el seu govern han de dimitir per la seva 
actuació en aquest conflicte? 

574 53 18 

 

Total de vots emesos 654 
Adults (més de 16 anys) 600 
Nens (de 12 a 15 anys) 45 

A Teià, un bon nombre d’entitats i

també persones a títol individual

varem recollir la proposta de realitzar

la consulta al nostre poble i ens la

vam fer nostra. Els dies escollits per

dur-la a terme van ser el 28, 29 i 30

de març i vam instal·lar una única urna

petjada. Ja ho diu la veu de

l’experiència, de qui ja ha passat al-

guna guerra: la post-guerra va ser

pitjor que la guerra!

8 JOVENTUT
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Els avis realitzen una
sortida a Montserrat

Com cada any, el Casal d’Avis Gent

Gran de Teià, amb el suport de la

Regidoria de Benestar Social de

l’Ajuntament, va organitzar la tradicio-

nal sortida a Monserrat.

Aquest any la sortida va tenir lloc el

29 de març i va comptar amb

l’assistència de 150 persones.

De Teià van sortir tres autocars

directament a Montserrat. En arribar

es va esmorzar i mentre alguns van

optar per assistir a l’eucaristia, altres

visitaren indrets característics de la

zona.

En acabar la Salve i el Virolai, ens

traslladàrem a Calaf  per dinar i

posteriorment gaudir d’un ball i d’un

espectacle.

El dia va ser entranyable ! ! ! .

Esperem poder-hi tornar tots plegats

el proper any.

EL MONESTIR DE MONTSERRAT

Us recordem que un dimarts de cada

mes, a les 18.30 hores hi ha una

conferència al  Casal d’Avis.

Informeu-vos. Són obertes a tota la

gent gran de Teià.

Les xerrades realitzades aquest any

han estat:

-  Al febrer:  “Prevenció de la

depressió”

- Al març: “Els serveis bancaris”

 -A l’abril: “La persona gran dins la

societat actual”

CONFERÈNCIA  SOBRE “LA PER-
SONA GRAN DINS LA SOCIETAT
ACTUAL” REALITZADA A
L’ABRIL.

CICLE DE CONFERÈNCIES

AL CASAL D’AVIS

BENESTAR SOCIAL  9



«Dones sanes, dones
sàvies: fer-nos grans amb
bona qualitat de vida»

La Regidoria de Benestar Social  està realitzant amb la col.laboració de la

Diputació de Barcelona el programa “Dones sanes, dones sàvies”.

Un dels objectius del programa és fomentar la participació de les dones

impulsant espais i accions per dinamitzar-les i donar eines perquè aprenguin

a gaudir de totes les possibilitats que ofereixen les diverses etapes de la

vida.

Per altra banda ampliar el seu cercle relacional, la motivació, el descobriment

sociocultural, millorant així la presència activa en la vida local i comunitària

de les dones del municipi.

El programa ofereix diferents recursos per millorar la salut i la qualitat de

vida de les dones grans amb abundant material per a treballar:

Mites i estereotips de les dones. L’autoestima.

El manteniment i millora de la salut de les dones en la segona meitat

de la vida, promocionant  hàbits saludables.

La importància de l’exercici físic i una bona alimentació.

Històries de dones que han aportat  a la societat coneixements

adquirits en la seva vida.

I d’altres temes d’interès del grup.

El programa es desenvoluparà durant els mesos de març a maig is es porta

a terme al Casal d’Avis Gent Gran de Teià.

Taller d’habilitats
socials per a la
prevenció de
problemàtiques
associades a l’ús/
abús de les
drogues.

Després de la bona acollida que va

tenir el curs passat, un any més la

Regidoria de Benestar Social

organitza a l’IES Alella un nou ta-

l ler de prevenció de

drogodependències dirigits als

alumnes de 4r d’ESO.

El taller té un caire preventiu i

pretén per una banda oferir una

informació general sobre les drogues

i els seus efectes en funció dels

coneixements previs dels alumnes

i per una altra generar una reflexió i

anàlisi  crít ic al voltant de les

drogues.

Així es treballen els mites i els fal-

sos tòpics relacionats a les

drogues, s’intenta desmitif icar

creences associades al consum, i

mitjançant «rol-playings» es refor-

cen determinades habilitats socials

per treballar la pressió de grup.

El taller es durà a terme durant el

mes de maig, es realitzarà en grups

petits i tindrà una durada de quatre

hores dividides en dues sessions.

10 SERVEIS SOCIALS



TTTTTaller a l’IES Alella sobrealler a l’IES Alella sobrealler a l’IES Alella sobrealler a l’IES Alella sobrealler a l’IES Alella sobre

“““““Els joves i laEls joves i laEls joves i laEls joves i laEls joves i la

prprprprprevenció deevenció deevenció deevenció deevenció de

maltractamentsmaltractamentsmaltractamentsmaltractamentsmaltractaments”””””

Les regidories de Joventut i Benestar Social de
l’Ajuntament de Teià organitzaran durant la primera
setmana de maig un taller a l’IES Alella sobre la
prevenció de la violència de parella.

El taller anirà dirigit als alumnes de 1r de Batxillerat i
consistirà en la projecció d’un vídeo seguit d’un debat
posterior que serà conduït per un psicòleg expert en
dinàmiques de grup.

Per aquesta activitat s’han elaborat uns tríptics
informatius, amb la col·laboració de la Diputació, que es
podran trobar en diferents punts de Teià: a l’Ajuntament,
al Centre de Salut, al Casal de Joves i als Serveis

Socials d’Atenció Primària.

BENESTAR SOCIAL 11
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Econòmica i Ocupació, l’Ajuntament

de Teià va organitzar el darrer tri-

mestre del 2002 dos cursos de

Formació Ocupacional

subvencionats per la Generalitat i el

Fons Social Europeu: un d’Ofimàtica

adreçat a majors de 25 anys i un de

Iniciació a Internet adreçat a menors

de 25 anys.

Els dos cursos centrats en les noves

tecnologies han estat un èxit i s’han

dut a terme , per primera vegada,

en el local de St. Berger.

Per a aquest any s’han sol·licitat dos

nou cursos de les mateixes

especialitats destinats els dos a

persones en situació d’atur d’edat

igual o major de 25 anys.

Aquest servei de formació gratuïta

per al vilatà que es troba en situació

de recerca de feina, està treballant

actualment la implantació del Siste-

ma de Gestió de la Qualitat segons

la Norma ISO 9001:2000 amb

perspectives de certificar-se al llarg

d’aquest semestre.

El Sistema de Gestió de la Qualitat

és una eina que permetrà analitzar i

avaluar tots els punts implicats en

el procés formatiu i així assolir any

rere any una millora del servei i un

augment en la satisfacció dels seus

alumnes.

El Servei de Promoció

Econòmica i Ocupació de

Teià , a més de les accions

formatives ofereix:

Una Borsa de Treball adreçada

tant a les persones que cerquen

feina com als empresaris de la

zona que cerquen personal per

a la seva empresa;

Un servei d’Assessorament i

Informació ocupacional que

posa a l’abast les eines per fa-

cilitar la inserció laboral o la

millora de la feina actual i orien-

ta de manera individual en com

posar-les en pràctica (curriculum

vitae, l’entrevista de selecció, la

planificació de la recerca, tipus

de contractes, etc.);

Altres activitats com ara la

realització de xerrades i tallers

adreçats als joves, o altres

col. lect ius en matèria de

contractació, canals de recerca

de feina, comunicació o internet.

El Servei de Promoció
Econòmica i Ocupació
organitza cursos de
formació ocupacional.

12 TREBALL
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Segones jornades de por-
tes obertes a l’esport per a
tothom al poliesportiu
municipal El Cim
L’any passat es va realitzar la 1a Jor-

nada de portes obertes a l’Esport per

a Tothom a la província de Barcelo-

na, coordinada per la Diputació de Bar-

celona. Vam organitzar una patinada

per inaugurar la pista exterior i vam

obrir les portes del Poliesportiu per a

tots aquells que van voler practicar

les modalitats que s’oferien.

Aquest any les 2es Jornades de por-

tes obertes coincideixen amb la Fira

de Sant Ponç que cada any celebrem

al municipi, i aprofitant l’avinentesa

portarem l’esport a la Fira!.

El dissabte 10 de maig a la tarda al

Parc de Can Godó El Club de Tennis

Barcelona ens farà gaudir d’una tarda

de tennis al carrer, es muntarà una

pista de tennis perquè tothom pugui

gaudir d’aquesta activitat en aquest

dia de portes obertes a l’Esport per a

Tothom.

I el diumenge 11 de maig les entitats

de l’A.E. Teià i el Teià Futbol 5 ens

organitzen  una autèntica tarda

esportiva per als més atrevits...

Tothom hi és convidat!

Festa de final de
curs al poliesportiu
municipal el cim

Estem entrant a la recta final del que

serà la cloenda d’aquest curs esco-

lar, i tots els nens i nenes que han

estat realitzant activitats al

Poliesportiu estan desitjant mostrar

als pares i mares el que han après i

gaudit durant aquest curs.

Per això volem convidar-vos a tots a

la Festa de Final de Curs que tindrà

lloc el 14 de Juny al matí al Pavelló

Poliesportiu Municipal El Cim.

Judo, patinatge, gimnàstica rítmica i

multiesport! Ja estem treballant i

preparant un festival on tots i

cadascun participaran

encoratjadorament. Us hi esperem!

Marató d’aeròbic
al poliesportiu

I per a tots els que s’animin estem

preparant una marató d’aeròbic a

càrrec de les monitores del

Poliesportiu i d’algun convidat que

ens aportaran novetats i molt de

ritme!

El diumenge 15 de Juny al matí

volem veure el màxim nombre de

gent amb roba esportiva i sabatilles

esportives preparats per passar un

matí fent una activitat ideal per a

preparar-se per l’estiu. Nens, nenes,

joves, homes i  dones adults,

grans... Tothom pot participar-hi, així

que us mantindrem informats.

ESPORTS 13



Organitzats per La Molina Club

d’Esports, amb la col.laboració de

la Federació Catalana d’Esports

d’Hiven, s’han celebrat  durant els

dies 3 i 4 de febrer, a les pistes de

l’estació gironina de La Molina, els

Campionats d’Espanya en la

categoria Juvenil.

El nostre vilatà FRANCESC PARÉS

I RIVERA, (FCEH-RFEDI),  membre

de l’equip de la Real Federació

Espanyola d’Esports d’hivern, es va

proclamar campió d’Espanya d’

ESLÀLON, amb un temps de A la

cursa hi varen part icipar 170

esquiadors de tot l’estat Espanyol  i

ha destacat el  bon nivel l  i  la

competitivitat demostrada pels

participants.

Una vegada més portem a aquestes

pàgines l’èxit d’un veí de Teià,

Francesc Parés i Rivera, campió
d’Espanya juvenil d‘eslàlom

aquesta vegada d’un esquiador, i

volem aprofitar-ho per felicitar

cordialment en Francesc Parés pel

seu èxit i el seu nou títol, animant-

lo perquè segueixi així. També

volem felicitar els seus pares en

Francesc i la Dolors que amb molts

sacrif icis per la seva part han

contribuït als èxits del seu fil l.

¡¡¡¡FELICITATS!!!!

Recull de les notícies aparegudes al

diari SPORT

S A N I T A T

 

Us recordem de nou la campanya de sensibilització sobre l’obligatorietat de la

identificació dels gossos i gats (microxip o tatuatge), amb l’obertura del seu

corresponent cens municipal, segons el que disposa l’article 44 de la llei 3/1998,

de 4 de març de Protecció dels Animals.

Actualment la Policia Municipal  procedeix a sol·licitar la documentació i aplica  la

conseqüent sanció (multa de 60 a 300 EU), si l’animal de

companyia va sense identificació i no està inscrit en el cens

de l’Ajuntament (oficines municipals de 9 a 14h).

És important, fer ús de les papereres que es van col·locar

en diferents indrets del poble, per facilitar la recollida de

les deposicions.
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DINAMITZACIÓ

El CNL Maresme-Mataró ha posat en marxa un programa per facilitar

l’aprenentatge de català. A partir del mes de febrer s’ha fet una oferta  de

cursos inicials i bàsics gratuïts,  cursos d’acolliment : llengua i entorn de

8h adreçats als pares d’infants i joves escolaritzats, i a més a més  Hores

de conversa: parlem una estona.

Hores de conversa: es tracta de reforçar l’aprenentatge del català fora

de l’aula mitjançant la figura de l’acompanyant lingüístic, en col.laboració

amb entitats d’àmbit local.

El  projecte té per objectiu posar en contacte una persona voluntària amb

un alumne nouvingut que tingui interès a parlar el català. Un cop les dues

persones entren en contacte, només haurà de pactar dia, hora i lloc de

trobada i mantenir el compromís de limitar-se a la llengua oral. En definiti-

va, es tracta de conversar una hora a la setmana en català

Aquesta iniciativa  ha funcionat amb èxit a les universitats catalanes i s’ha

experimentat amb alumnes de català d’altres centres.

El CNL  i les oficines de català participaran en el procés d’aparellament i

facilitaran el contacte ambdues persones, també informaran i oferiran suport

tècnic puntual a les persones voluntàries

Així, doncs, si sou:

- Alumnes dels nivells d’Intermedi, Suficiència  o del  nivell D de català.

- Persones catalanoparlants que pertanyeu a alguna associació  de

voluntariat .

- Persones catalanoparlants que heu vist la nova campanya de la Generalitat

de Catalunya i sol.liciteu ser-ho. Podeu ser-ho

Per a més informació:

Oficina de Català

dilluns, dimecres i divendres

de 9.30h a 14h

tel. 93 540 93 50

Amb totes dues mans
alçades a la lluna,
obrim una finestra en aquest
cel tancat.

Hereves de les dones
que cremaren ahir
farem una foguera
amb l’estrall i la por.
Hi acudiran les bruixes
de totes les edats.
Deixaran les escombres
per pastura del foc,
cossis i draps de cuina
el sabó i el blauet,
els pots i les cassoles
el fregall i els bolquers.

Deixarem les escombres
per pastura del foc,
els pots i les cassoles,
el blauet i el sabó.
I la cendra que resti
no la canviarem
ni per l’or ni pel ferro
per ceptres ni punyals.
Sorgida de la flama sols,
tindrem ja la vida
per arma i per escut
a totes dues mans.

El fum dibuixarà
l’inici de la historia
com una heura de joia
entorn del nostre cos
i plourà i farà sol
i dansarem a l’aire
de les noves cançons
que la terra rebrà.
Vindicarem la nit
i la paraula DONA.
I llavors creixerà l’arbre
de l’alliberament.

Per Sant Jordi, el grup d’opinió
Dones 21 hem fet una lectura de
poemes escrits per dones i de tots
els que hem llegit, hem escollit
aquest poema de la Maria Mercè
Marçal del llibre Bruixes de Dol
per al Butlletí, i diu així:

OFICINA DE CATALÀ
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Des del mes de juny de l’any passat,

juntament amb el Consell Comarcal i

els pobles del Maresme es varen

començar converses amb l’ATM

(Autoritat del transport metropolità),

posar en contacte amb el Consell

Comarcal, comunicant-nos aquest

que de moment el Pla no es tirava

endavant. Una vegada recuperats de

la sorpresa que ens va suposar la

L’Empresa Casas augmenta
en nou les seves
expedicions diàries  a Teià

A partir del dia 1 d’abril ha entrat

en funcionament el nou horari de

l’autobús de l’Empresa Casas per

tal de millorar el servei,

incrementant en nou les

expedicions diàries que passen

de vint a vint-i-nou, els dies

feiners.

SORTIDA ARRIBADA SORTIDA ARRIBADA
TEIÀ EL MASNOU EL MASNOU TEIÀ
7:00 7:30 7:30 8:00
8:00 8:30 8:30 9:00
9:00 9:30 9:30 10:00
10:00 10:30 10:30 11:00
11:00 11:30 11:30 12:00
12:00 12:30 12:30 13:00
13:00 13:30 13:30 14:00
14:00 14:30

15:30 16:00
16:00 16:30 16:30 17:00
17:00 17:30 17:30 18:00
18:00 18:30 18:30 19:00
19:00 19:30 19:30 20:00
20:00 20:30 20:30 21:00
21:00 21:30 21:30 22:00
22:00 22:30 22:30 23:00

A PARTIR DEL DIA 1 D'ABRIL DE 2003 LA LÍNIA C-15 TEIÀ-EL

MASNOU DE L'EMPRESA CASAS S'AMPLIA, QUEDANT DE LA

SEGÜENT MANERA:

de dilluns a divendres:

ELS DISSABTES I DIUMENGES SEGUEIX EL MATEIX HORARI QUE HI HAVIA
FINS ARA

que va presentar la proposta d’un nou

Pla de serveis per millorar el transport.

Després de vàries reunions es va arri-

bar a l’acord, en el cas de Teià,

d’incrementar fins a 48 les expedicions

diàries, fent-se càrrec del cost de

l’ampliació l’ATM.

Aquesta ampliació començaria a por-

tar-se a terme, aproximadament, a

partir del mes de març d’aquest any.

L’Ajuntament, el passat mes de febrer,

veient que tot estava aturat, es va

noticia, ràpidament vàrem començar

converses amb l’Empresa Casas per

intentar ampliar el servei. Aquesta

actuació d’increment de viatges ha

estat el primer pas d’un seguit de

millores que volem dur a terme per tal

d’adequar el transport a les

necessitats dels vilatans. Entre les

actuacions que s’estan estudiant hi

ha la possibilitat d’incrementar també

el nombre de parades per poder arribar

al màxim de zones de Teià.16 TRANSPORT
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Cementiri

Les obres d’ampliació del Cementiri avançen a bon ritme. És previsible la

seva finalització dins el tercer trimestre d’aquest any.

Darreres actuacions en
obres a Teià

PART POSTERIOR DEL CEMENTIRI MUNICIPAL

PART LATERAL DEL CEMENTIRI MUNICIPAL

URBANISME 17



Obres Casc Urbà

S’ha començat la pavimentació i arranjament de les

voreres del Passeig La Riera i aviat gaudirem d’un

passeig còmode i  uniforme sense barreres

arquitectòniques, amb bancs i jardineres que realçaran

l’encant del nostre poble.

Ja hi som; carrer Llevant, Mossèn Cinto Verdaguer, en

obres. Uns dies de molèsties pels veïns que ben segur

sabran disculpar quan d’aquí a poc temps gaudeixin

d’aquestes millores.

I més carrers: Folch i Torras i Mestre Riera. L’actuació

d’arranjament i asfaltat d’aquests carrers es porta a

terme amb els mateixos criteris tècnics i urbanístics

de les obres realitzades a la resta del nucli urbà.

Pg. del Castanyer i
Camí a Premià de
Dalt

Els passos de vianants elevats s’han distribuït sota

criteris tècnics per tal d’evitar accidents i reduir de la

velocitat a la zona. S’ha fet una àmplia senyalització

tan vertical com horitzontal.

CARRER LLEVANT

CARRER SANT JORDI

PAS ELEVAT AL CAMI A PREMIÀ DE DALT

A r r a n j a m e n t
d’asfaltat

S’ha posat una capa d’asfalt antilliscant en el carrer J.

Puigoriol a l’alçada del Pavelló així com unes bandes

reductores de velocitat.

També s’ha fet un arranjament de l’asfalt dels carrers

Tarragona, Migjorn, Montseny, Garbí i La Vinya així com

la rotonda de la cruïlla dels carrers Migjorn, Montseny i

La Vinya.

CRUÏLLA ENTRE ELS CARRRERS LA VINYA MARINADA
I GARBI. L’ASFALTAT ÉS NOU, AIXÍ COM TAMBÉ
LA PINTURA.
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S’inicien les obres de la nova residència
geriàtrica a Teià

S’han iniciat les obres de la nova

residència geriàtrica assistida.

Estem segurs que aquesta

beneficiarà a Teià en llocs de treball,

places geriàtriques i com no, en

impostos.

URBANISME 19
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S’ha creat la Comissió d’Estudi del

catàleg d’Arbres i  arbredes

monumentals de Teià.

La Comissió està formada per la

regidora de Medi Ambient i un

representant de cada Grup Polític

Municipal.

Des de la regidoria de Medi Ambient

s’ha dotat a l’Escola El Cim de ma-

terial per al reciclatge de residus.

Es crea a Teià una
comissió d’estudi del
catàleg d’arbres
monumentals

Aquest material consta de tres punts

verds pels patis i papereres de

reciclatge per les aules i menjador.

Agraïm la iniciativa que ha tingut

l ’Escola El Cim per posar en

funcionament aquesta nova etapa

dins l’educació mediambiental dels

nens.

ARBRE CENTENARI A L’ENTRADA DE LA RIERA

20 MEDI AMBIENT
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C L U B  P E TA N C A  T E I À

 

El passat mes d’abril, celebràrem

l’Assemblea general ordinària del

2003, a les 17.30h , i   per l’interès

de l’ordre del dia que havíem de

tractar,  l’assistència de socis va ser

determinant.

El  sr. Francisco Garcia   va actuar

com a secretari i va anar exposant

els punts de l’ordre del dia que els

assistents acordaren donar el seu

vistiplau.

El president, sr. Rafael Martinez i el

sr. Francisco Garcia, en nom de tots

els components del Club Petanca

Teià van dedicar  una menció espe-

cial per al Sr. Domingo Blanch

Redón,  Al qual,  li  van  agrair i  li

van  expressar  el reconeixement  del

seu  interès  i  la  seva  constància

en la resurrecció d’aquest segon

equip.

Per unanimitat, es va ratificar al sr.

Francisco Garcia Abad, com a

vicepresident del Club, així  mateix,

es va nomenar  secretària a la sra.

Mari Carmen Alvarez Gonzalez i per

al càrrec del delegat esportiu, es va

designar al sr. Alfonso Aguilera

Pérez.,  i   quedava  vacant la plaça

de tresorer que després d’unes con-

verses  d’alguns socis i  de la

importància que tenia cobrir aquesta

plaça va quedar  coberta per un soci.

Així, doncs, ja tenim la Junta  di-

rectiva completa  i la marxa del club

està assegurada.

Des del dia 2/3/03 fins al 18/05/03

es juga el campionat del Maresme i

el nostre Club hi participa amb

seriositat, havent guanyat tots els

partits jugats fins ara, procurarem

seguir això.

És un torneig menor, però sempre

és interessant  aconseguir trofeus

que omplin les vitrines.

Assemblea general ordinària del 2003

30 PETANCA



CENTRE EXCURSIONISTA TEIÀ

equips de  so, àudio, Tv. etc.

Senyalització de Camins, Rutes

i Circuits de muntanya, per fer a peu

o amb Mountain-bike, promovent la

seva util ització mitjantçant la

informació necessària.

Seguretat , Més control de la

velocitat i de les imprudències

d’alguns conductors de vehicles de

motor  per les muntanyes de Teià

Parc Natural de Serra Marina,

Convenis amb els responsables del

Parc en matèries com: vigilància,

senyalització de camins i GR i

conservació de les muntanyes.

Neteja de boscos. Vigilància de

les zones properes als camins per evi-

tar el llençament incontrolat de runa i

deixalles. Major col.laboració i

recolzament  a la tasca que du a ter-

ma el grup ADF de Teià.

Copa catalana de
marxes de
resistència

Aquest any la nostra entitat compta

amb equip d’unes 15 persones que re-

presentaran el Club Excursionista Teià

en la Copa Catalana de marxes de

resistència, prova anual organitzada

per la FEEC.  Aquestes marxes

consisteixen en recorreguts en la seva

major part per muntanya d’un mínim

de 44 kms. els quals s’han deC
E

T
Aquests últims dies, amb motiu de les

properes eleccions municipals, El CET

ha rebut la visita de les diferents

candidatures que es presenten a Teià,

amb l’objectiu de presentar els seus

programas, especialment pel que fa

als objectius de la nostra entitat i de

l’esport en general.

Han estat unes reunions molt

interessants on s’ha posat de

manifest la voluntat de tots els partits

per recolzar l’esforç de les entitats

esportives de Teià.

Com a  temes que afecten al nostre

club hem insistit en la necessitat de

poder gaudir d’un local social i de la

continuació del suport i el patrocini de

la “Caminada Popular per Serra Mari-

na”,  prova que el CET vol seguir

organitzant cada any.

Com a temes generals, i sempre dintre

del nostre àmbit,  hem proposat els

següents punts:

Creació d’un Patronat Munici-

pal d’Esports , on estiguin

representats l’Ajuntament, els clubs i

persones sense vinculació amb els

clubs. Les tasques del Patronat serien

la gestió de les instal.lacions

esportives municipals, la col.laboració

amb els clubs esportius i el foment

de l’esport en tots els nivells:

competició, lleure, escolar i de la ter-

cera edat, a fi d’aconseguir la major

participació ciutadana posible.

Local social Polivalent per us de

tots els Club i Entitats de Teià, amb

sala de conferències, sales de

reunions, magatzems i dotat dels

Les eleccions municipals
complertar caminant o corrent  en un

temps que estableix l’organització de

la marxa. El calendari d’aquest any

és força competitiu hi inclou 12 proves

on destaquem la mítica “Matagalls –

Montserrat” de 83 Kms. , la

“Montserrat – Reus” de 100 Kms., la

“Travessa del Montseny” de 46 Kms i

la més dura de totes  la “Marxa d’alta

muntanya Núria-Queralt” de 92 Km.

amb un desnivell acumulat d’uns 8000

mts. Per anar obrint boca els

integrants de l’equip feren la primera

cursa ,en terres de Lleida el passat

21 de març, la “Marxa castells de la

Segarra” que va ser la primera prova

puntuable del campionat de Catalunya

amb un recorregut de 51 Kms. i una

participació de 650 persones

representant 75 clubs .

Els 12 representants de l’entitat

arribaren dins del temps marcat i

puntuaren tots, situant al Club Excur-

sionista Teià en el 4rt lloc de la

classificació oficial per equips.

La propera prova puntuable, la “Marxa

romànica de resistència” de 80 Kms.

es celebrarà els dies 10 i 11 de maig

a Navàs. Esperem poder informar-

vos, d’aquesta i d’altres curses del

calendari en les quals participem en

el proper butlletí.
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JUSTIFICACIÓ

Els mots no poden definir totalment

les emocions, els sentiments, les

idees. Hi ha paraules a les quals

caldrien molts sinònims per

enquadrar-les amb tots els seus

significats i interpretacions. Paraules

com cultura, solidaritat,

cooperació, interculturalitat,

són utilitzades tot sovint amb molta

subjectivitat. Això ni és bo ni és

dolent, només és una constatació

deguda la complexitat d’emmarcar

conceptes com aquests.

L’art i  el joc són vehicles per

expressar i entendre. Per comunicar

i compartir. Per sentir amb els cinc

sentits i també amb el cor, amb

l’emoció, i potser el que és més

important; experimentar el goig de

la gratuïtat.

A tots els pobles i comunitats, hi ha

persones amb diferents rols i

carismes. Per una banda trobem les

personal i tats conegudes i

reconegudes, ja sigui pel seu paper

en l’espai polític, cultural, científic

o social. Per l’altra, hi ha molta  gent

que se la coneix per una faceta de

la seva personalitat que ve determi-

nada per diferents motius, sovint

professionals: bot iguers,

funcionaris, mestres etc.

La majoria de les persones, tenen

grans r iqueses que sovint

desconeixem. La veïna de l’escala,

el company de la taula, el jubilat del

casal, la noia saharaui, la companya

de l’associació, aquell noi de Malí

que va arribar l’any passat, o, per

què no, el seriós regidor d’Hisenda

o el professor de la Universitat, que

ningú no ho sabia, però són uns

grans actors còmics.

També els infants són part activa en

la construcció del tramat social de

la comunitat. Els infants, sobretot

els més petits, conserven encara

intactes la creativitat més pura, el

gest pel gest, el crit pel crit i l’emoció

sense tapalls. Escoltar aquestes

veus, observar aquesta sensibilitat,

situa el món adult davant un mirall

sense embuts.

Seguint Eric Fromm, educar tot

educant-nos, cercant que els petits

interioritzin valors com la solidaritat,

el compartir, la llibertat, ajuda els

adults a qüestionar la nostra actitud

personal davant d’aquests temes tan

utilitzats i sovint tan poc viscuts.

OBJECTIUS

Estimular valors de solidaritat,

pluralitat i justícia.

Desenvolupar en les persones la

consciència que la participació

constructiva és molt important

per a la resolució de problemes

QUÈSEFER Teià 2003.  L’Exposició
de la XI Quinzena Intercultural
d’enguany

EXPOSICIÓ QUESEFER A LA CMC LA UNIÓ
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i conflictes.

Conèixer i respectar de les per-

sones.

Conèixer i respectar de les

diferències.

Descobrir  la r iquesa de la

comunitat pròpia.

Descobrir el valor del treball ben

fet.

Valorar el mestratge dels altres.

Lluitar contra els estereotips

culturals i socials.

Descobrir el valor de la gratuïtat.

METODOLOGIA

De l’adult de qualsevol edat, als

joves fins als petits, poden partici-

par en un Quesefer. Un nen de deu

anys ens pot ensenyar a fer coses

sorprenents.

El Quesefer és un projecte per do-

nar a conèixer aquestes riqueses

desconegudes i compartir amb els

altres, sobretot amb els nens, allò

que m’agrada i sé fer. Un Quesefer

pot ser periòdic, cada dos o tres

anys.

Per començar, se selecciona un grup

d’unes deu o dotze persones de la

població, de diferents edats, amb

perfils com més variats millor, que

sabem que tenen unes habilitats

determinades que poden sorprendre

i enriquir els altres. La selecció es

fa amb criteris facil itadors per

treballar els valors del respecte a les

diferències i al mutu coneixement.

La barreja generacional, cultural, i de

gènere, serà uns del condicionants

de la tria.

Amb el grup definit, es prepara una

exposició on unes fotografies ens

presenten el personatge: en dues

ratlles, es diu qui és, el seu origen i

quina és la seva habilitat. A les

fotografies les acompanyen objectes

que ut i l i tza o real i tza cada

personalitat.

L’exposició va acompanyada d’uns

tallers en què dos o tres dels

personatges, ajudats per monitors,

ensenyaran als infants de l’escola a

fer allò que saben.

Des d’aquí volem agrair als

“personatges” escollits la seva bona

voluntat i col·laboració:

Vicenta Verge, Jaume Bardavio,

Madi Kamaso, Fàtima Secka, Irma

Oliva, Mireia Oliva, Anna Mª Pérez,

Víctor Zardoya i Anna Moreno.

També als professionals d’ARTIJOC

per l’encert del seu treball, a l’Escola

El Cim per la seva col·laboració, així

com a totes les inst i tucions

públiques i privades que ens han

donat el seu suport.

GRAMC
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AGRUPAMENT ESCOLTA MINTAKA

La unitat de pioners de l’AE Mintaka,

junt amb les d’altres 8 agrupaments

de la comarca i de Barcelona ha

realitzat aquestes vacances de prima-

vera un campament a Galícia,

concretament a la Costa da Morte,

una de les zones més afectades pel

vessament de fuel del Prestige.

Aquest campaments formen part d’un

projecte més extens que parteix del

fet que davant de la realitat de Galícia

no podem quedar-nos quiets, cal ac-

tuar i col·laborar activament.

El perquè d’un
projecte així

La solidaritat i el respecte a la natura

són dos àmbits de treball educatiu que

avui ja formen part de la majoria de

projectes pedagògics dels moviments

d’educació no formal, més enllà de

l’escoltisme. Al nostre moviment,

podem dir que són temes que es

treballen als agrupaments gairebé de

forma molt quotidiana, i de molt

diverses maneres.

D’una banda, la convivència amb la

natura que es dóna a les excursions

de cap de setmana o als campaments

de primavera o estiu fan que la

sensibilització per la cura del medi

ambient sigui inherent a les nostres

activitats,  malgrat les dificultats

actuals per acampar. D’altra banda,

les activitats d’educació

mediambientals que realitzen els

agrupaments, a les seves activitats

de dissabte a la tarda, o mitjançant

campanyes de sensibilització a l’àmbit

local, també tenen una llarga tradició.

Així mateix, la implicació a la vida

col·lectiva és també un objectiu

pedagògic i un valor que transmetem

als infants i als joves que passen pels

agrupaments; prenent la participació

com a procés i no només com a

finalitat, ja que el que s’intenta

aconseguir és una millora en la

societat actual i futura.

Com ens hem
repartit la feina?

En el cas concret d’aquest

campament a Galícia hem dividit el

nostre projecte en tres fases:

Sensibilització prèvia: aquesta va

consistir en una trobada prèvia al

campament amb tots els qui hi havíem

de prendre part. La trobada va servir

per conèixer-nos una miqueta, però a

més per començar a rebre

informacions sobre el tema del

Prestige. Un membre del a platafor-

ma Nunca Mais de Catalunya ens va

fer una xerrada on ens va donar el seu

punt de vista sobre l’assumpte i

passada l’hora de dinar vam realitzar

un joc de rols on quedaven al

descobert les trifulgues internes de

l’administració i els mitjans de

comunicació davant dels conflictes

socials.

Execució del projecte: ha consistit

en la realització del viatge a Galícia.

Durant 5 dies (cal restar-ne dos, un

pel viatge d’anada i l’altre pel de tor-

nada... que són moltes hores!) hem

dut a terme diferents activitats, totes

elles relacionades amb la catàstrofe

del Prestige. Tenint en compte que la

meitat dels i les participants són

menors d’edat, hem visitat les platges

contaminades i col·laborat en la me-

sura del possible amb la recollida del

fuel. I paral·lelament, hem dut a terme

un reportatge fotogràfic, vidieogràfic i

d’entrevistes a persones testimonis de

la situació.

Efecte multiplicador: Ara, després

d’haver tornat de Galícia, és quan arri-

ba el moment més important, ja que

cal que l’experiència no es quedi

només al record dels i les participants,

sinó que en puguin ser partíceps

moltes més persones. I és que com

ens ha dit la gent d’allà, el problema

per a Galícia començarà el dia que

ens oblidem del que allí ha passat.

Així, d’una banda, volem que

l’experiència arribi a tots els

agrupaments d’Escoltes Catalans, i

d’una altra que arribi també als pobles

o barris dels agrupaments escoltes

participants. I la fórmula: exposició

itinerant, que un cop enllestida

esperem que trobarà un lloc on

exposar-se a la nostra vila.

EQUIP DE CAPS DE LA UNITAT

DE PIONERS DE L’AE MINTAKA

Si voleu conèixer el nostre

Agrupament, ens reunim els

dissabtes de 5 a 7 de la tarda al Cau

(c/ Dr Barrera, 28 – Teià)

“Txapapote, Nunca Mais”, Projecte de
sensibilització mediambiental
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TEIA FUTBOL 5

Cada temporada la Federació

Espanyola de Futbol  organitza uns

torneigs de futbol a cinc (futbol sala)

en la categoria d’ Alevins,  on partici-

pen seleccions  autonòmiques d’arreu

l’Estat Espanyol.  La Nostra, la

Selecció Catalana, en aquesta edició

l’han format entre altres dos integrants

del Teià Futbol Cinc.

Ells son: Oliver Prados Needs i Ale-

jandro Guillen Alias.

No és la primera vegada que jugadors

del nostre club vesteixen els colors

de la Selecció, fa tan sols 6 anys que

l’Àlex Frías Hernández que jugava al

cadet,- actualment és jugador de

l’equip sènior -, ja va ésser component

de la Selecció d’aquella temporada i

recollint el testimoni del seu germà

Sergi, que ho va ser-ho uns anys

abans i d’en Xavi Ortega i en Lluís

Serrat – aquests dos varen ésser pre-

seleccionats —, van portar el nom del

nostre poble i el nostre club enllà de

les fronteres catalanes.

Enguany han estat dos els

representants del nostre club en una

mateixa convocatòria i un altre juga-

dor l’Álvaro Deschamps Álvarez que

va ésser pre-seleccionat  i va quedar

fora en la fase final. Això és una prova

inequívoca que la pedrera del Teià

Futbol Cinc empeny amb molta força

cap als més alts nivells de l’esport.

Però abans de presentar-vos  aquests

joves promeses, us parlarem de dues

de les persones que els  han ajudat a

arribar a aquesta fita que són els seus

actuals entrenadors.

Marc Lacuesta Prat ha estat vinculat

al Club com a jugador en diferents

categories, i com a entrenador va por-

tar l’equip cadet, que en la temporada

2000-2001 va militar en la primera

divisió catalana, és tot un artista de

l’estratègia. Christian Roldán Salva-

dor, m’atreviria a dir-li “l’ incombusti-

ble”, és entrenador dels alevins, juga-

dor del “sènior més gran”, coordina-

dor del futbol base i membre de la Jun-

ta directiva en la tasca de secretari.

El Teià Futbol Cinc
a la selecció catalana

 Oliver Prados Needs Alejandro Guillen Alias 

   
Data de Naixement 12 Maig 1991 12 Maig 1991 
Dorsal i demarcació nº 7  Ala dreta nº 12  Porter 
Capità des de 2.002 2.002 
Temporades a TF5 6 6 
1997/1998 Pre-benjamí 4 gols 1 gol 
1998/1999 Pre-benjamí 16 gols 2 gols 
1999/2000 Benjamí 21 gols 0 gols 
2000/2001 Benjamí 34 gols 0 gols 
2001/2002 Alevi 22 gols 0 gols 
2002/2003 Alevi 20 gols 0 gols 

Temporada 1998/1999 Campions del

Maresme

Temporada 1999/2000 Finalista del

Maresme

Temporada 2000/2001 Campions del

Maresme

El Palmarès d’aquests jugadors és el

mateix ja que juguen al mateix equip i

es dóna la circumstància que l’Oliver

va començar jugant de porter i a la

temporada 1999/2000 es van canviar

la demarcació passant l’Alejandro a

defensar la porteria i l’Oliver, ja ho han

vist, a fer GOLS.

Enhorabona a tots dos i la resta de

jugadors esmentats anteriorment, en-

cara que sigui amb un cert retard.

ALEJANDRO GUILLEN

OLIVER PRADOS
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ESPLAI ITACA

L’esplai, igual que moltes altres entitats

de Teià, és una associació sense ànim de

lucre, és a dir no busca obtenir un benefici

econòmic, sinó tot el contrari, oferir un

servei als infants i joves de forma gratuïta.

El voluntariat el definiríem com una feina

que realitza una persona que no espera

aconseguir una remuneració econòmica

a canvi, busca un altre tipus de

remuneració; bàsicament espera

aconseguir la satisfacció personal, ja si-

gui educant infants i joves, com és el cas

de l’Esplai Itaca i el Cau Mintaka, o

realitzant actuacions en altres àmbits.

Avui en dia i per desgràcia el voluntariat

està en decadència perquè la gent s’ha

tornat molt materialista i no fa res «por

amor al arte». El que més ens preocupa,

no només en l’àmbit de l’esplai, sinó en

d’altres, és aquesta dinàmica descendent

que està agafant el món del voluntariat; la

tendència actual implica un augment de

l’individualisme social que no afavoreix

la recerca d’interessos comuns.

És poca la gent, en el nostre cas parlaríem

de joves, que no espera rebre alguna

cosa pels seus serveis i tots ens estem

tornant més egoistes. La veritat és que

ser voluntari no és una cosa fàcil ja que

porta feina i implica un compromís, que

moltes vegades no és entès per les per-

sones que ens envolten. Tot i que les

actuacions dels voluntaris agafen molts

camps diferents, ens agradaria comentar

el que ens queda més proper: què impli-

ca ser monitor d’un esplai i amb quins

problemes ens trobem habitualment; la

nostra intenció és fer veure que l’Esplai

no és tan sols la guarderia dels dissabtes

a la tarda, busquem que els nens i nenes

aprenguin

uns valors

i unes

a c t i t u d s

m e n t r e

desenvolupen

l’activitat.

Actualment

l’Itaca de

T e i à

c o m p t a

amb 22

moni tors

d’entre 17

i 21 anys, un equip molt jove que tot i les

seves limitacions intenta desenvolupar

una tasca seriosa i constant, de vegades

no valorada per alguns pares i mares. De

tant en tant, hi ha algun pare o mare que

et fa replantejar si realment val la pena

ser voluntari o no, ja que exigeix més del

que tu pots donar; els voluntaris que ens

trobem en aquesta situació volem recor-

dar que nosaltres estem fent una feina

perquè volem i que no rebem cap cosa

material a canvi.

L’esplai no tan sols és els dissabtes a la

tarda de 17h a 19:30h mentre dura

l’activitat sinó que cada activitat requereix

una preparació que porta bastant de

temps; un temps que, per la joventut dels

monitors (època d’estudiants), de vegades

és vist amb reticència des de la pròpia

família, fet que és comprensible perquè

entre reunions i activitats passem una

mitjana de 8 a 10 hores setmanals a

l ’ e s p l a i .

 Tot i això, cal confessar que en el nostre

cas la nostra millor recompensa és veure

el somriure a la cara d’un nen, cosa que

vol dir que s’està divertint i que el temps

que s’ha invertit en la preparació d’una

activitat ha valgut la pena. En definitiva, el

voluntariat és una feina on la recompen-

sa no és una cosa material sinó, més aviat,

una cosa espiritual. Per això us animem a

formar part d’alguna entitat o d’una ONG

perquè no costa res fer alguna cosa per

intentar ajudar a l’altra gent.

Volem destacar també que l’administració

pública ha jugat un paper bastant

important en la dinàmica descendent del

voluntariat, sobretot en el cas d’esplais i

caus perquè ha institucionalitzat totes

aquestes entitats ja que les fonts de

finançament provénen majoritàriament de

l’administració, provocant un grau de certa

dependència amb aquesta. Val a dir que

això es veu augmentat aquest any amb la

nova regulació de les associacions sense

ànim de lucre, perquè estem obligades a

pagar l’Impost de Societats en el cas que

l’associació tingui benefici. Tot plegat re-

sulta molt incoherent ja que les

associacions sense ànim de lucre es

caracteritzen per no buscar el benefici

econòmic!!!!!

EQUIP DE MONITORS.

Què és el voluntariat.
Què representa per a nosaltres.

ESPLAI ITACA- FESTA MAJOR 2002
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SOCIETAT LA PALMA

Un nou programa
d’activitats
La Societat La Flor de la Palma s’ha

posat guapa i, a partir d’ara, la nostra

feina és vestir de gala la vida cultu-

ral del poble. La Junta Directiva

estem elaborant un intens programa

d’activitats per els propers mesos.

El teatre serà la pedra angular de la

nostra programació, com

històricament ha estat. Noves

propostes, nous espectacles i

sempre el desig de dinamitzar la

vida cultural de Teià.

Aprofitem l’avinentesa per fer una

crida a tothom qui vulgui formar part

de la secció de teatre de la nostra

entitat, ja sigui com actor, com a

director o com a tècnic de llum, de

so, etc, poseu-vos en contacte amb

algun membre de la Junta o deixeu

el vostre missatge al 93.540.30.17.

D’altra banda us informem que, un

any més el cor de caramelles ha

sortit al carrer per cantar i celebrar

la Pasqua.

Un any més la Palma ha contribuit

a la conservació de les costums i

tradicions catalanes. Us fem saber

que, enguany hem editat alguns

exemplars del llibre de caramelles

per posar-los a disposició del públic

i que podreu aconseguir-los a la

LLIBRERIA ROSER FERRAN, al

preu de 5 euros.

Paral.lelamet, el curs de teatre in-

fantil continua a ple rendiment i

donant excel·lents fruits i fent que

la pedrera d’actors i actrius a l’entitat

creixi i sigui un fet, per tal de que la

continuïtat de la secció de teatre de

la Palma sigui una realitat i on la

qualitat es mantingui al més alt

nivell.

També volem anunciar que,

properament es reiniciarà el taller de

sevillanes, que tant d’èxit va tenir

en les seves darreres edicions.

El concepte d’entitat oberta al poble

és fa palès en la continua

col.laboració de la Palma en les

diferents activitats que se celebran

en el poble i en la predisposició

mostrada en tot moment.

Així doncs, la Palma és ben viva i

la seva vitalitat encomanarà al poble

de cultura i  de dinamisme.

Endavant!!

El concepte d’entitat oberta al poble

és fa palès en la continua

col.laboració de la Palma en les

diferents activitats que se celebran

en el poble i en la predisposició

mostrada en tot moment.L
a
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CORAL ESCLAT

Esperem que surti tot molt bé ja que

entre tots posem molta il· lusió

perquè surti bé sobretot al nostre

poble.

La coral Picarol tampoc no es que-

da curta.

Els més petits es troben assajant i

fent ja els últims preparatius per al

Concert de Sant Jordi i també per la

gran cantata La ciutat i la Lluna que

faran a l’Auditori per al Juguem

Cantant d’enguany.

La ciutat i la lluna és la història can-

tada d’una nena que va a viure a una

nova ciutat i allà l’esperen unes

curioses aventures...

Tant les directores com els nens que

surti molt bé! Els mitjans i grans

també s’ho saben passar bé. Ells

van d’intercanvis: El cap de setmana

del 26 i 27 d’abril rebran la visita de

nens d’una altra coral que vindran a

cantar amb nosaltres, tal com van

fer anteriorment.

I  tot això entre moltes altres

activitats i concerts que anem

preparant amb molta il·lusió. Tenim

ganes, un cop més, de fer-nos sen-

tir al nostre poble i veure com

vosaltres feu un petit somriure en

sentir-nos.

El cànon de la pau

 

Des d’aquí volem animar a qualsevol

persona que tingui ganes de cantar,

a venir amb nosaltres, qualsevol

dijous a partir de les 21:00h.

Per la Coral Esclat o qualsevol

divendres a partir de les 19:99h. Per

la Coral Picarol.

I recordeu: “Qui canta, els seus

mals espanta”.

E
s

c
l
a

t“Escolteu, s’acosta ja, el temps de

saber tots la veritat, temps de que

el lleó no ataqui l’anyell, de fer ren-

dir les armes amb l’amor i collir-ne

tots les roses. La pau serà el nostre

estandard no en dubteu pas, ja arri-

ba.”

Així fa el Cànon de la pau, cançó

molt adient en aquesta època de

guerres i malsons i que en aquests

dies posa de manifest el que moltes

persones estem demanat a crits.

És la cançó que vam cantar el

passat mes de març a Badalona a

Els Carmelites, on juntament amb

diferents corals vam poder gaudir

d’un emotiu concert, que vam

concloure amb aquest cànon tan

emotiu en aquests dies.

Més recentment vam poder cantar,

també juntament amb altres corals,

a Vilassar.

Els concerts, però, són el resultat

dels molts assajos que dijous rere

dijous anem fent amb el nostre di-

rector Víctor Barbé.

Ara mateix ens trobem amb moltes

ganes ja de cantar al nostre poble

per al Concert de Sant Jordi que es

farà a La Palma el proper diumenge

27 d’abril.
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CLUB DÒMINO TEIÀ

El nostre Club disposa de dos

equips inscrits  a la FEDERACIÓ

CATALANA DE DòMINO CD TEIÀ-

BLAU   I  CD TEIÀ-CAFÈ   DE

BAIX.

Situació actual dels nostres equips

o jugadors en les 6 competicions

oficials de la Federació.

PER EQUIPS

LLIGA CATALANA: Finalitzarà al

juny. Els  nostres  dos equips estan

actualment jugant  aquesta

Competició a la Divisió d’Honor.

Dels més  de 60 equips inscrits  a

la Federació, únicament 12 estan a

la màxima . dos són de Teià.

SUPERPRESTIGI  PER  EQUIPS:

Finalitzarà al juny. Actualment i

després de 4 jornades i 36 partides

la classificació en els primers llocs

és:

1. CD TEIA-BLAU

2. CD TEIA-CAFÈ   DE   BAIX

3. CD PATRICIO de Sabadell...

fins a 24 classificats

OPEN DE CATALUNYA   PER

EQUIPS:  Finalitzat el passat  mes

de març a la Ciutat de Sabadell. Un

combinat  dels dos equips de Teià,

format per Andreu Ganges, Enric

El Club Dòmino Teià, a l’èlit
del Dòmino de Catalunya

Duran, Jaime Sotomayor, Juan

Mainar, Bartolomé Martinez i Mari-

no Alonso han quedat

SUBCAMPIONS DE CATALUNYA.

 

PER  PARELLES:

Campionat de Catalunya: Es jugarà

a Sitges els dies 26 i 27 d’abril. En

el proper  butlletí donarem el resultat

de les 5 parelles representants de

Teià.

SUPERPRESTIGI  PER

PARELLES: Finalitzarà al juny.

Donarem resultats.

CAMPIONAT D’ESPANYA

COPA DEL SUPERPRESTIGI:

 Va finalitzar  el desembre, quedant

CAMPIONA ABSOLUTA, la parella

del CD TEIÀ, formada per Bartolomé

Martinez  i  Marino Alonso.

CAMPIONAT AL CAFÈ DE BAIX
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La pàgina web de Teià registra més de
2500 visites des de febrer

La nostra web www.teia.net, ha

enregistrat des del mes de febrer fins

a l’abril un total de 2589 visites i es

consolida com una de les més

visitades del Maresme.

El dia de més activitat segons el pro-

grama d’estadístiques NetstadPro

fou el 7 d’abril, amb un total de  67

consultes. El promig de pàgines

consultades diàriament és de 30,5 i

els llocs més consultats dintre la

nostra web són el Butlletí online i

l’agenda d’activitats.

A DALT, LA PÀGINA WEB DE TEIÀ,
DE LES MÉS VISITADES DEL
MARESME.
A LA DRETA, LA WEB DEL
BUTLLETÍ MUNICIPAL ONLINE ON
HI TROBAREU TOT EL CONTINGUT
DEL MATEIX BUTLLETÍ QUE
S’IMPRIMEIX EN PAPER. A MÉS, US
PODEU INSCRIURE PER TAL DE
REBRE’L A CASA EN PAPER O PER
MAIL.
US RECORDEM L’ADREÇA:
WWW.TEIA.NET/BUTLLETI
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C o n v e r g è n c i a  i  U n i ó
G r u p  M u n i c i p a l

Teianencs:

Teniu a les mans el darrer butlletí

de la present legislatura municipal.

Podria semblar que és el moment

propici per utilitzar-lo com a eina

propagandística, recopilació dels

12 anys, reportatge fotogràfic,

inauguracions, etc etc.

La idea és temptadora. Fer-ho

quasi quasi és obligat potser altres

ho faran,  nosa l t res  NO HO

FAREM. Almenys aquí.

Sempre hem pensat  que

l’honestedat és necessària en tot

moment i ara mateix no pot ser una

excepció.

És l’honestedat i la sinceritat i la

il.lusió que hem lliurat el grup de

govern envers de Teià. Acceptem

la responsabilitat de tot el bò i el

dolent, de les decisions i de les

seves conseqüències. Som els

únics responsables.

A nosaltres ens correspon l’autoria

del que s’ha fet i del que s’ha

deixat de fer.

Per aquest motiu l’Equip de govern

demana disculpes pels errors o les

mancances que les accions o les

omissions s’hagin produït durant

e l  seu mandat  i  sota la  seva

responsabilitat.

Sigui com sigui, la feina ha de con-

tinuar, així com la bona línia por-

tada al llarg dels darrers dotze

anys i que ens han conduït on som

ara,  amb unes inmi l lo rab les

perspectives de cara al futur.

Sí que des d’aquest full que tenim

assignats tots els partits polítics

amb representac ió  munic ipa l

farem un petit recordatori de la

feina feta:

Innovació de la festa dels

avis

Fira de Sant Ponç

Concert d’estiu

Actes  cu l tu ra ls  d iversos

(danses de bielorussia, etc)

Llibre històric de Teià

Habitatges socials

Asfaltat de diversos carrers

Arranjament de les voreres de

la riera amb passos elevats

(en fase de construcció ac-

tual)

Poliesportiu municipal

Parc Can Godó

Casal d’avis i de joves

Cementiri Municipal

Futura biblioteca

Economia sanejada

Impostos dels més baixos del

Maresme

Subvenc ió  de la  taxa

d’escombraries

Endeutament mínim

Força increment  de l

patrimoni.

Ha estat per CIU un plaer servir el

nostre poble durant aquests 12

anys, i pensem continuar servint-

lo durant molts més anys des del

govern de Teià i dels llocs que ens

pertoqui.

Per últim volem agrair a la Sra.

Mercè Pérez, regidora del PP al

nostre Ajuntament la sevaz valio-

sa col.laboració durant els darrers

4 anys per integrar-se a l’equip de

govern.

Mercè, moltes gràcies pel teu

treball.

CIU
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Partit dels Socialistes de Catalunya
G r u p  M u n i c i p a l

Declaració de
principis

Consti que aquest escrit el fem el

dia 22 d’Abril i probablement aquest

butlletí us arribi tot just començar la

Campanya per les eleccions

municipals del proper 25 de maig.

Voldríem com a grup municipal dels

Socialistes, i especialment  en Joan

Antoni Martinez i en Josep Maria

Gallés, donar-vos les gràcies a tots

els que ens heu donat suport, i

acomiadar-nos fins a la propera le-

gislatura. És doncs, un arreveure si

a Déu plau, perquè ens tornem a pre-

sentar amb més i l · lusió i  més

experiència que ara fa quatre anys.

El que sí volem declarar és el nostre

ferm compromís amb el diàleg , amb

recerca del consens i amb el foment

de la participació. I si hem de fer

crítica , ho farem del problema , o

de la situació anòmala, respectant

els adversaris polít ics i sense

desqualificacions personals i mala

educació. Per això, des de la nostra

candidatura convidem a tots els que

es presenten a trebal lar a

l’Ajuntament (tots els homes i do-

nes que participen en una o altra

candidatura) a intentar  trobar una

data per fer una dinar conjunt,

tothom té el dret i el deure de

defensar les seves idees i els seus

interessos però ni els uns ni els

altres han d’evitar que ens

respectem com a persones.

Visita de Pasqual
Maragall a Teià

El passat 11 de març , el president

del Part i t  dels Social istes de

Catalunya va voler conèixer la

realitat del nostre poble. Després

d’una breu vista panoràmica del

poble des de la terrassa de

l’Ajuntament va visitar el teatre de

la Palma, les classes de reforç es-

colar que organitza el GRAMC en el

Casal Parroquial, va fer un vol pel

mercat municipal, una visita al Ca-

sal d’ avis i finalment una reunió de

treball a l’escola amb el Consell es-

colar , representants de l’AMPA i de

la Plataforma pro Institut.

CANDIDATURA DEL PSC-TEIÀ

PASQUAL MARAGALL DURANT LA SEVA VISITA A L’ESCOLA EL CIM
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Esquerra Republicana de Catalunya
G r u p  M u n i c i p a l

Aquest és el darrer Butlletí Municipal

d’aquesta legislatura. Probablement

aquest serà un número força

electoralista, amb un bon reportatge

fotogràfic d’allò que en diuen fets.

Nosaltres no hi tenim espai per a

reportatges d’aquesta mena, però sí

que hi volem fer un balanç de la nostra

tasca i deixar en mans dels teianencs

i teianenques la valoració d’aquests

quatre anys de gestió municipal.

Tanmateix, no ens podem estar de dir

que és molt poc gratificant per als

vilatans veure com en aquests dos

mesos l’equip de govern ha estat

capaç d’iniciar tota una sèrie

d’inversions públiques a corre-cuita

havent estat incapaç de fer-ho en

quatre anys. Més aviat ens sembla

una irresponsabilitat.

El grup municipal d’ERC s’ha pres la

feina seriosament des del primer

moment i amb absoluta

responsabilitat. No ha estat fàcil haver

estat una oposició tenaç i constructi-

va davant d’un equip de govern que

s’ha constituït des d’un bon

començament mitjançant un pacte

que garantís una única manera

d’entendre la política local deixant de

banda absolutament fins a extrems de

dubtosa garantia democràtica el 50%

de l’electorat.

En aquest 4 anys hem volgut treballar

per canviar vicis i monopolis polítics

i hem prioritzat sempre el bé col·lectiu

en totes aquelles decisions polítiques

que hem pres. I  ho demostra el nostre

posicionament davant del projecte

d’ampliació del cementiri o

davant del projecte urbanístic

de la Plana, que hem acceptat

només a canvi de la garantia de re-

serva d’habitatge social i de la

habilitació de can Llaurador com a bi-

blioteca pública. O el nostre paper

cabdal en l’àrea de Medi

Ambient, àmbit en el qual hem sabut

canalitzar tot un seguit d’iniciatives

que l’equip de govern ha hagut

d’acceptar (aprovació del reglament

d’ús del refugi de la Ferreria del Vedat,

aprovació d’ordenances sobre la

protecció de l’arbrat públic, auditories

sobre l’estat de salut dels plàtans del

passeig de la Riera, l’inici de l’estudi

de catalogació dels arbres i arbredes

monumentals locals, etc.). O el nostre

paper en l’àrea de Joventut, en

la qual hem mirat d’afavorir sempre el

rigor i la transparència de les

decisions que s’han pres, a més

d’haver suggerit el perfil dinàmic i

proper al jovent de la tècnica de

joventut . O en l’àrea

d’Ensenyament, on hem aportat el

nostre gra de sorra en la

reivindicació de l’institut, no

només localment  —impulsant la

creació de la Plataforma— sinó també

via parlamentària, amb contínues pre-

guntes i interpel.lacions a la

consellera d’Ensenyament. O en

l’àrea de Benestar Social, en la

qual s’ha pogut treballar en equip i

coordinadament.

Som els únics que hem parlat clar en

temes com l’hotel de luxe de can

Munt (exigint una avaluació d’impacte

ambiental, aconseguint de rebaixar el

sostre edificable del complex,

denunciant maniobres especulatives,

etc.), el Pitch & Putt (rebutjant que

terrenys públics siguin emprats per a

una activitat de lleure d’àmbit privat,

interpel·lant sobre les mesures de reg,

etc.). I no hem volgut fer demagògia

sobre el projecte de la plaça de

Catalunya i el solar de

l’Agrícola de Teià (projecte que

preveu un pàrquing soterrat, un cen-

tre de dia, una residència geriàtrica i

els serveis sanitaris municipals), que

sembla que ha quedat arraconat,

malgrat que s’havia anunciat als

quatre vents.

I tot això sense anteposar-hi factors

de rendiment polític. Per això hem

parlat clar, com mai s’havia fet, sobre

els criteris absolutament opacs de

concessió de subvencions a entitats

locals, sobre aspectes pressupostaris

en favor de la transparència de

la gestió municipal, sobre el

funcionament interior de

l’administració local, sobre

retribucions dels regidors electes, so-

bre la millora del transport

públic, etc.

En definitiva, els tres regidors que

hem constituït el grup municipal

d’ERC hem treballat per Teià. I ho

continuarem fent, amb la il·lusió i el

desig que en la propera legislatura

puguem ser l’aire fresc de la vida po-

lítica local.

Andreu Bosch

regidor portaveu del grup municipal

d’ERC

Agustí Barbolla

Albert Gallés

regidors d’ERC

ERC i 4 anys de rigor
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P a r t i t  P o p u l a r  d e  Te i à
G r u p  M u n i c i p a l

El  proper  25 de maig  h i  ha

convocades les  e lecc ions

municipals, que ens portarà al

nostre estimat poble un nou equip

de govern, amb la qual cosa arri-

ba al final d’aquesta Legislatura i

també el meu comiat de la políti-

ca municipal.

Han estat vuit anys de la meva

vida dedicats a contribuir a millorar

les condicions quotidianes i el

benestar  soc ia l  de ls  meus

conciutadans, i us haig de dir que

em porto un bon record, en espe-

cial

d’aquests darrers quatre anys amb

els quals he treballat conjuntament

amb el grup municipal de CIU,

formant part de l’equip de govern i

a l  davant  de  les  reg idor ies

d ’H isenda,  Transpor ts  i

Governac ió ,  aquesta  ú l t ima

traspassada a la meva companya

i amiga Elena Ros, ja que era

impossible, per part meva, donar-

m´hi tot el que calia a fi de dirigir

amb la professionalitat i dignitat

que mereix aquesta regidoria, tan

important, com així s’ha constatat

essent ella al davant, sense cap

dubte.

En aquests  quat re anys s ’ha

posat de manifest que persones de

diferents partits puguin treballar

juntes per un mateix projecte, amb

iguals i l . lusions i  entusiasme.

Molts són els projectes que em

vénen a la memòria mentre escric

aquestes l ín ies de comiat :  e l

po l iespor t iu ,  la  casa de l  Dr.

Mariano, la nova xarxa de de

dist r ibució d ’a igües al  nostre

municipi, l’ampliació del Cementiri,

la cobertura de la Riera..

Això no ens enganyem, no només

s’ha pogut portar a terme per

l ’afany de treballar pel nostre

poble, sinó que sense dubte, per

la qualitat de les persones que han

format aquest equip de govern ,

liderat pel nostre estimat alcalde

el sr. Joan Castan que ens ha

t ransmès a  to ts ,  en  mol tes

ocasions, el coratge necessari per

tirar endavant i no fer-nos enrere

davant la primera negativa dels

organismes oficials i insistir a

demanar el que crèiem que era

legítim i fonamental per millorar les

condicions del nostre municipi,

exemple d’això són les moltes

subvencions extraordinàries que

s ’han conced i t  a l  nos t re

Ajuntament.

Falta una mica més d’un mes, i us

confesso que se’m fa un nus a la

gola,  pensar  que deixaré les

meves tasques de municipalista,

perquè malgrat no ha estat fàcil

compaginar aquestes amb la meva

vida professional i familiar, han

estat realment uns anys plens de

satisfacció, i que m’han donat

l ’oportunitat de trebal l lar amb

companys que s’han convertit en

veritables amics Joan Castan,

Joan Botey, Elena Ros, Antoni

Brincau i Isabel Montoliu.

No voldria acabar aquestes línies

sense donar el meu agraïment a

totes les persones que treballen a

l’Ajuntament, a la Casa de Cultu-

ra, a les entitats que amb el seu

esforç  fan  poss ib le  aquesta

impor tant  tasca,  i  mo l t

especialment a Comptabil itat i

Secretaria, en la persona de José

M. Blanco, així com la Policia lo-

cal en la persona de Norberto

Fernández que vet l la  per  la

seguretat del nostre poble.

Per últim i en els temps que vivim,

desitjo que hi hagi pau a tot el món

i poder gaudir d’un món que ens

faci sentir-nos orgullosos de viure-

hi.
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